
Tarih – saat : 18.07.2008 – 18.00 / 20.00 

Yer : Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Eyyüp ÖZCAN tarafından açıldı. 

Eyyüp ÖZCAN tarafından gündem okundu, okunan gündeme ilave olup olmadığı 
soruldu, katılımcılar 31 Temmuzda yapılacak Genel Kurulda E.Ç.G. yapacağı sunum 
için ön değerlendirme yapılması gündemimize eklendi. 

Ahmet TILFARLIĞİL ; Özel eğitimle ilgili raporu hazırladığını ancak somut hale 
getiremediğini enkısa zamanda yapıp başkan Kemal KÜÇÜKCAN ‘a teslim edeceğini 
söyledi. 

Sevilay ŞAHİN ; Sürekli devam etmeyen üyelerin gurubumuzun motivasyonunu geriye 
çektiğini bunun için alt komisyon oluşturulması,daha ciddi yaklaşımların çalışma 
gurubumuzun çalışmaları için daha iyi olacağını söyledi. 

Eyyüp ÖZCAN ; eğitimle ilgili güncel verileri Mehmet Öz’ün bize sunacağını söyledi. 

Hazır olan raporların uygulamaya geçiş aşamalarının ,gurubumuzun yapacağı sunumu 
ne şekilde yapılacağına dair Eyyüp ÖZCAN ,başkan Kemal KÜÇÜKCAN’ın bu sunumla 
ilgili genel konu başlıkları hakkında ön bilgi verip ,sunumun Sn. Sevilay Şahin ve Sn. 
Ahmet TILFARLIĞİL’in ortak bir şekilde tarafından yapılmasını önerdi. 

Bu sunumla ilgili çalışmalar için 21 temmuz 2008 / 22 temmuz 2008 de özel bir 
toplantı yapılmasına karar verildi. 

Sevilay ŞAHİN ; Ortaya çıkan veriler doğrultusunda Gaziantep ‘teki eğitimin durumu 
,nedenleri ve çözüm önerileri ,daha önce neler yapıldığı ,şimdi neler yapılması 
gerektiğini vurgulayarak toplumun gündeminde bununla ilgili bir resim çekelim, 
sonrada onları yönlendirecek koordineli bir grup oluşturulmasının eğitimimizin daha 
ilerde olması için doğru olacağını söyledi. 

Eyyüp ÖZCAN ; Eğitimde yol katledebilmek için;Fen lisesi ,Anadolu Lisesi,Özel Eğitim 
okullarını Gaziantep’in nüfus oranına göre çok gerilerde olduğunu bunun nedenin ve 
çözüm yollarının araştılrıması gerektiğini ve derslik başta olmak üzere öğretmenlerin 
eğitimleri, medyayla eğitimle ilgili bütünleyici program yapılmalı ve bunun için bütün 
Kurumları sorumlu hale getiren Yerel Yönetimler ,Milli Eğitim,Üniversite,Meslek 
Odaları,Sendikalar ve STK’ların temsilcilerinin bir araya geldiği Kurumsal bir yapı 
oluşturulması gerektiğini söyledi. 

Ahmet TILFARLIĞİL ; Kurumsal yapıyı takipten ziyade kurumlar arası koordinasyonu 
sağlayan bir yapı olmalı.Eğitimle ilgili yapılacak olan sunumumuzda Lokal bir 
seferberlik bilinç altına yerleştirilmeli,Belediyelerin,Üniversite,Sivil Toplum 



Kuruluşları,kemikli Kuruluşlar Eğitim adına neler yapabilir bunları ifade etmemiz gerek 
dedi. 

Celal KARTAL ; Basında Eğitimin öncelikli olmalı,her gün eğitimle ilgili haberlerin yer 
alması gerektiğini söyledi. 

Toplantı eğitim çalışma gurubunun yapacağı sunumda raporların irdelenmesi ve 
yapılacak sunumda ana Gundem haline getirilmesi için Kemal KÜÇÜKCAN,Eyyüp 
ÖZCAN,Sevilay ŞAHİN,Mehmet Öz,M.İhsan Ercan,Ahmet TILFARLIĞİL 
görevlendirilmiş ve birlikte çalışmalar yaparak bu raporları sonuca bağlayıp diğer 
çalışma üyeleriyle de paylaşılarak 25 temmuz 2008 de yürütme kuruluna teslim 
edilmesine karar verildi. 

Toplantıya Eyyüp ÖZCAN tarafından iyi dileklerle son verildi. 

Ahmet TILFARLIĞİL Eyyüp ÖZCAN 
Toplantı Sekreteri Toplantı Başkanı 

 


